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IMPORTANT SAFEGUARDS

When using electrical appliance. Basic safety precautions should always be followed

including the following:

1. Read all instructions.

2. Make sure that your outlet voltage corresponds to the voltage stated on the rating label

of the coffee maker.

3. To protect against fire, electric shock and injury to persons do not immerse cord, plug,

or in water or other liquid.

4. Close supervision is necessary when any appliance is used by or near children.

5. Unplug from outlet when not in use and before cleaning. Allow to cooling before

putting on or taking off parts, and before cleaning the appliance.

6. Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or after the appliance

malfunctions, or has been damaged in any manner. Return appliance to an authorized

service facility for examination, repair or adjustment.

7. The use of accessory not recommended by the appliance manufacturer may result in fire,

electric shock or injury to persons.

8. Do not use outdoors.

9. Do not let cord hang over edge of table or counter, or touch hot surface.

10. Do not place on or near a hot gas or electric burner, or in a heated oven.

11. Do not use appliance for other than intended use.

12. Do not clean container with cleansers, steel wool pads, or other abrasive material.

13. To disconnect, turn any control to “Off”, remove plug from wall outlet. Always hold

the plug. But never pull the cord.

14. Scalding may occur if the cover is removed during the brewing cycles. Be careful not

to get burned by the steam.

15. Some parts of appliance are hot when operated, so do not touch with hand. Use

handles or knobs only.

16. Never leave the empty carafe on the warming plate otherwise the carafe is liable to



crack.

17. Never use the appliance if the carafe shows any signs of cracks or carafe having a

loose or weakened handle. Only use the carafe with this appliance. Use carefully as the

carafe is very fragile.

18. This appliance is not intended for used by persons (including children) with reduced

physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they

have been given supervision or instruction concerning use of the appliances by a person

responsible for their safety.

19. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

20. Do not set a hot container on a hot or cold surface.

21. Do not let the coffee maker operate without water.

SAVE THESE INSTRUCTIONS
HOUSEHOLD USE ONLY

Notes on the cord plug

This appliance has a polarized plug, To reduce the risk of electric shock, this plug is

intended to fit into a polarized outlet only one way, If the plug does not fit fully into the

outlet, reverse the plug, If it still does not fit, contact a qualified electrician, Do not attempt

to modify the plug in any way.

KNOWYOUR COFFEEMAKER

KNOWYOUR COFFEEMAKER



CONTROL PANEL



BEFORE FIRST USE
Check that all accessories are complete and the unit is not damaged. Fill water into water 

tank to the 12 cups level of water gauge and brew water for several times without coffee 

powder, then discard the water. Clean all detachable parts thoroughly with warm water.

USING YOUR COFFEE MAKER

1. Open the top cover and fill the water tank with drinking water. The water level should

not exceed 12 cups level as indicated in the water tank.

2. Place funnel into the funnel support, make sure it is assembled correctly, otherwise top

cover cannot be closed. Place a paper filter in the funnel.

3. Fill coffee powder into paper filter. Usually a cup of coffee needs a level spoon of coffee

powder, but you may adjust according to personal taste. Close the top cover completely.

4. Insert carafe on the warming plate horizontally.

5. Plug the power cord plug into the outlet. The LCD will display “AM12:00” together with

the “ : ” flickers, button indicator will appear on the screen.

6. Set current time using the HOUR and MIN buttons.

7. For a stronger and bolder coffee, simply press the STRONG button. A bean icon will
appear on the screen indicating STRONG BREW is activated. To turn off STRONG
BREW, simply press the STRONG Button again. The bean icon STRONG will disappear.

8. Press ON/OFF button, white indicator will come on, The appliance will begin working.

9. The brewing process can be interrupted by pressing the ON/OFF button at any time, and
white indicator will go out. The appliance will continue brewing once ON/OFF is pressed
again.
Note: You can take out carafe, pour and serve at any time. The appliance will stop working
automatically and the white indicator will flash.

10. Remove out carafe to serve when finishing brewing (about one minute later after the
coffee stops dripping out.)
Note: The coffee you get will less than the water you have added, as some water is
absorbed by coffee ground.



7. 11. When the process is finished, if you do not want to serve immediately, keep the

coffee maker energized, the coffee in the carafe can be kept warm on the warming plate,

and the appliance will power off automatically after four hours if it has not been

manually disconnected at the end of brewing. For an optimum coffee taste, serve it

just after brewing.

12. Always turn the coffee maker off and disconnect the power supply when not use. Note:

Pay attention to pour the coffee out, otherwise you may be hurt as the temperature of

coffee just finished is high.

DELAY BREW

If you do not want the coffee maker to start working immediately, for example now it is 
8:10 am, you hope that the coffee maker will automatically start at 1:10 pm in the 
afternoon, first follow steps 1 to 4 of above section, then you can set the automatic start 
function as follows:

1. Press PROG button once, LCD will show the automatic starting time.
2. Press the HOUR and MIN button to set the automatic starting time, that is 1:10 pm;

Note: the time cycle is 12 hours

3) After a while, the LCD will display the current clock,the White indicator will come on. 
Note:

You may see the automatic start time by pressing DELAY BREW.
You may cancel the automatic start function by pressing and holding PROG button for 3 
seconds, the White indicator will go out. If you want to change the automatic start time, 
only follow the above 1-3 steps again.

4) When the time is due, the White indicator will go out and White indicator will come on, 
then the unit starts brewing. At the end of brewing, 3 buzzer sounds will be heard.

CLEANING ANDMAINTENANCE

CAUTION: Be sure to unplug this appliance before cleaning. To protect against electrical

shock, do not immerse cord, plug or unit in water or liquid. After each use, always make

sure plug is first removed from wall outlet.



1) Clean all detachable parts after each use in hot, sudsy water.

2) Wipe the product’s exterior surface with a soft, damp cloth to remove stains.

3) Water droplets may buildup in the area above the funnel and drip onto the product base

during brewing. To control the dripping, wipe off the area with a clean, dry cloth after

each use of the product.

4) Use a damp cloth to gently wipe the warming plate. Never use abrasive cleaner to clean

it.

5) Replace all parts and keep for next use.

REMOVING MINERAL DEPOSITS
To keep your coffee maker operating efficiently, you should clean away the mineral 

deposits left by the water regularly according to the water quality in your area and the 

frequency use the appliance, the detail is as follows:

1. Fill the water tank with water and descaler to the 12 cups level as indicated in the water

tank. (The scale of water and descaler is 4:1, the detail refers to the instruction of descaler.

Please use “household descaler”, you can use the citric acid instead of the descaler (the

one hundred parts of water and three parts of citric acid).

2. Put the carafe on the warming plate and ensure it is placed in position.

3. Press the ON/OFF button once and White indicator will come on,After a while, water

will drop out automatically.

4. After percolate the equivalent of one cup and then switch off the appliance by pressing

the ON/OFF button again.

5. Leave the solution work for 15 minutes. Repeat the steps of 3-5 again.

6. Turn the appliance on by pressing the ON/OFF button once and run off the water until

the water tank is completely empty.

7. Rinse by operating the appliance with water at least 3 times.

HINTS FOR GREAT-TASTING COFFEE



1. A clean coffee maker is essential for making great-tasting coffee. Regularly clean the

coffee maker as specified in the “CLEANING AND MAINTENANCE” section. Always

use fresh, cold water in the coffee maker.

2. Store unused coffee powder in a cool, dry place. After opening a package of coffee

powder, reseal it tightly and store it in a refrigerator to maintain its freshness.

3. For an optimum coffee taste, buy whole coffee beans and finely grind them just before

brewing.

4. Do not reuse coffee powder since this will greatly reduce the coffee’ flavor. Reheating

coffee is not recommended as coffee is at its peak flavor immediately after brewing.

5. Clean the coffee maker when over-extraction causes oiliness. Small oil droplets on the

surface of brewed, black coffee are due to the extraction of oil from the coffee powder.

6. Oiliness may occur more frequently if heavily roasted coffees are used.

Environment friendly disposal
You can help protect the local regulations:hand in the 
non-working electrical equipment to an appropriate 
waste disposal center.



使用说明书

型号： EM-11D

使用前请仔细阅读本手册，并妥善保存以备日后参考

深圳市优创达品电子科技有限公司

地址：中国广东省深圳市罗湖区嘉宾路 4028 号太平洋商贸大厦 B 座 1711



重要保障措施

使用电器时。应始终遵循基本的安全预防措施，包括以下内容：

1. 阅读所有说明。

2. 确保您的插座电压与咖啡机额定值标签上标明的电压相符。

3. 为防止火灾、触电和人身伤害，请勿将电源线、插头浸入水中或其他液体中。

4. 当任何设备由儿童使用或靠近儿童时，必须密切监督。

5. 不使用时和清洁前从插座上拔下插头。在安装或取下部件之前以及清洁设备之前，

先让其冷却。

6. 请勿在电源线或插头损坏、设备出现故障或以任何方式损坏后操作任何设备。将

设备返回授权服务机构进行检查、维修或调整。

7. 使用非电器制造商推荐的附件可能会导致火灾、触电或人身伤害。

8.不要在户外使用。

9.不要让电线悬在桌子或柜台的边缘，或接触高温表面。

10 。请勿放置在热气或电炉上或附近，或放在加热的烤箱中。

11.请勿将设备用于预期用途以外的用途。

1 2 。不要用清洁剂、钢丝绒垫或其他研磨材料清洁容器。

13. 要断开连接，请将任何控件转到“关闭” ，从墙壁插座上拔下插头。始终握住插

头。但千万不要拉绳子。

14. 如果在冲泡过程中取下盖子，可能会发生烫伤。小心不要被蒸汽烫伤。

15. 电器的某些部件在操作时会发热，请勿用手触摸。仅使用把手或旋钮。

1 6 。切勿将空奶瓶留在保温板上，否则奶瓶容易破裂。

1 7 。如果鲜奶壶出现任何裂痕或鲜奶壶把手松动或变弱，切勿使用该产品。仅将水

壶与本产品一起使用。小心使用，因为玻璃水瓶非常脆弱。

1 8 。本设备不适合身体、感官或精神上有缺陷或缺乏经验和知识的人（包括儿童）

使用，除非他们在负责其安全的人员的监督下或指导下使用本设备。

19 .应看管好儿童，确保他们不玩耍该设备。

20 。不要将热容器放在热或冷的表面上。

21. 不要让咖啡机在没有水的情况下运行。



保存这些说明

仅限家庭使用

电源线插头的注意事项

此设备有一个极化插头，为降低触电风险，此插头只能以一种方式插入极化插座，

如果插头未完全插入插座，请将插头倒过来，如果仍然不适合, 联系合格的电工，不

要试图以任何方式改装插头。

了解你的咖啡机



控制面板

首次使用前

检查所有配件是否齐全，设备是否损坏。向水箱中加水至 12杯水位计 并在没有咖

啡粉的情况下用水冲泡几次，然后将水倒掉。用温水彻底清洗所有可拆卸部件。

使用咖啡机

1. 打开顶盖，将饮用水注入水箱。 水位不应超过水箱指示的 12 杯水位。

2. 将漏斗放入漏斗支架中，确保安装正确，否则顶盖无法合上。在漏斗中放置滤纸。

3.将咖啡粉装入滤纸中。通常一杯咖啡需要一勺咖啡粉，但您可以根据个人口味进行

调整。 C完全失去顶盖。

4. 将奶瓶水平插入保温板上。

5. 将电源线插头插入插座。 LCD 将显示“ AM 12:00”和“ : ”闪烁，屏幕上会出现按

键指示灯。

6. HOUR和MIN按钮设置当前时间。

7. 要获得更浓、更醇厚的咖啡，只需按 STRONG 按钮。一个豆图标 将出现在屏幕

上，表示 STRONG BREW 已激活。要关闭 STRONG BREW，只需再次按下STRONG

按钮。豆图标 STRONG会消失。

8 .按开/关按钮， 白色指示灯将亮起，设备将开始工作。



9 .随时按下开/关按钮可以中断冲泡过程，白色指示灯 会出去。再次按下 ON/OFF 后，

产品将继续冲泡。

注意：您可以随时取出玻璃瓶，倒出即可饮用。产品将自动停止工作，白色指示灯

将闪烁。

10 。冲煮完成后取出玻璃瓶即可饮用（约一分钟后咖啡不再滴出）。

注意：你得到的咖啡会比你加的水少，因为一些水被咖啡粉吸收了。

11 .过程结束后，如果不想立即上菜，请保持咖啡机通电，玻璃壶中的咖啡可以放在

保温板上保温，如果没有打开，四个小时后设备会自动关机冲泡结束时手动断开。

为了获得最佳的咖啡口味，请在冲泡后立即饮用。

1 2  。不使用时，务必关闭咖啡机并断开电源。

注意：注意倒出咖啡，否则刚喝完的咖啡温度高，可能会伤到你。

延迟_ __  红绿灯_ _

如果您不希望咖啡机立即开始工作，例如现在是早上 8 点 10 分，您希望咖啡机在下

午 1 点 10 分自动启动，请先按照上述 1 到 4 的步骤操作 section，那么就可以设置自

动启动功能，如下：

1.按一次 PROG 键，LCD 会显示自动启动时间。

2.按 HOUR 和 MIN 键设置自动开机时间，即下午 1 点 10 分；

注：时间周期为 12 小时

3) 片刻后，LCD 会显示当前时钟，白色 指示灯会亮起。

笔记：

您可以通过按 DELAY BREW 查看自动开始时间。

按住 PROG 键 3 秒可以取消自动启动功能，白色 指示灯将熄灭。如果要更改自

动启动时间，只需再次执行上述 1-3 步即可。

4) 时间到了， 白色_ 指示灯将熄灭，白色指示灯将亮起，然后本机开始冲泡。冲

泡结束时，会听到 3 声蜂鸣声。

清洁和维护



注意：清洁前务必拔下此设备的插头。为防止触电，请勿将电源线、插头或设备浸

入水中或液体中。每次使用后，始终确保先从墙上插座拔下插头。

1) 每次使用后用热水、肥皂水清洗所有可拆卸部件。

2)用柔软的湿布擦拭产品的外表面以去除污渍。

3) 水滴可能会积聚在漏斗上方的区域，并在冲泡过程中滴落到产品底座上。为控制

滴落，每次使用产品后用干净的干布擦拭该区域。

4) 用湿布轻轻擦拭保温板。切勿使用研磨清洁剂清洁它。

5) 更换所有零件并保留以备下次使用。

去除矿藏

为了让您的咖啡机保持高效运转，您应该根据您所在地区的水质和使用频率定期清

理水留下的矿物质沉积物，详情如下：

1. 将水和除垢剂装满水箱，达到水箱中指示的 12 杯水位。 （水和除垢剂的比例为

4:1，具体以除垢剂说明书为准。请使用“家用除垢剂” ，可以用柠檬酸代替除垢剂（100

份水和 3份柠檬酸）酸）。

2.将奶瓶放在保温板上并确保其放置到位。

3.按一次 ON/OFF键，白色指示灯亮起，稍等片刻，水会自动滴出。

开/关按钮关闭产品。

5. 让溶液工作 15 分钟。再次重复 3-5的步骤。

6. 按一次开/关按钮打开产品，然后关闭水，直到水箱完全排空。

7. 用水冲洗设备至少 3 次。

品尝美味咖啡的小贴士

1. 干净的咖啡机是制作美味咖啡的必备条件。按照“清洁和维护”部分的规定定期清

洁咖啡机。始终在咖啡机中使用新鲜的冷水。

2. 将未使用的咖啡粉存放在阴凉干燥处。打开一包咖啡粉后，将其重新密封并放入

冰箱冷藏以保持其新鲜度。

3. 为了获得最佳的咖啡口感，购买整粒咖啡豆并在冲泡前将其磨细。



4. 不要重复使用咖啡粉，这样会大大降低咖啡的风味。不建议重新加热咖啡，因为

咖啡在冲泡后立即达到最佳风味。

5. 过度萃取导致油腻时清洁咖啡机。冲泡的黑咖啡表面的小油滴是由于从咖啡粉中

提取了油脂。

6. 如果使用重度烘焙的咖啡，可能会更频繁地出现油腻感。
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